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Enligt polisen har Rågsved i stadsdelen Vantör den högsta koncentrationen av 
handel av heroin i Skandinavien. Samtidigt har polisen i det aktuella polisom-
rådet totalt fyra spanare som ska täcka behovet av att bekämpa droghandeln.  
 Polisens prioriteringar leder dessutom till att de i princip inte vet någonting 
om hur situationen ser ut bland den grupp som är under 20 år. Knappa resurser 
och prioritering av arbete som lyfter den offentliga statistiken gör att polisens 
uppmärksamhet mot unga som sysslar med droger är i princip obefintlig, enligt 
en av drogsamordnarna i området. En oroväckande faktor är också att Vantör 
visserligen ligger i medeltal i staden vad gäller i vilken utsträckning unga an-
vänder narkotika, men att exponeringen av droger är högst i staden.  
 Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

1. Anser Du att dessa förhållanden är hållbara för att kunna hindra unga i 
våra södra förorter från att testa droger? 

2. På vilket sätt avser Du att agera för att från stadens sida motverka ef-
fekterna av knappa statliga polisresurser i kampen mot narkotika? 

3. Hur avser Du att agera gentemot ansvariga myndigheter och stat för att 
få en prioritering av polisarbetet i ett försök att få bukt med den höga 
koncentrationen av heroinhandel i Rågsved? 
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